
Osnovna škola Ivana Meštrovića 

Zagreb, Martina Pušteka 1 

10000 Zagreb 

Klasa: 602-02/22-01/11 

Ur.broj: 251-190-22-01 

 

 

Z a k lj u č c i  
s 11. sjednice ŠO, 27.10.2022. 

 

 

Nazočni članovi Školskog odbora: Ivan Bubić, Jelena Čeko, Igor Naglić, Krešimir Sočković, 

Ivana Pikić Jugović i Tibor Komar 

Nenazočni član Školskog odbora:. Hrvoje Đurak, prof. 

Ostali članovi: Milivoj Magerl, ravnatelj 

Zapisnik vodi Ivan Bubić, član Školskog odbora. 

 

 

Na sjednici je predložen slijedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

2. Kadrovska pitanja 

3. Razno 

 

 

Ad. 1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

Zapisnik s prethodne 10. sjednice jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad. 2. Kadrovska pitanja 

Kadrovska pitanja predstavlja ravnatelj. Ravnatelj čita prijedloge komisije te traži suglasnost 

Školskog odbora za zapošljavanje sljedećih kandidata: 

- dvije učiteljice razredne nastave na određeno vrijeme - Lucija Cvitanović i Eva 

Marković 

- produženi boravak neodređeno puno radno vrijeme - Tamara Kalaba 

- produženi boravak na određeno pola radnog vremena - Monika Stevanović 

- nastavnik fizike na određeno pola radnog vremena - Elvira Sunara 

- nastavnik informatike na određeno pola radnog vremena - Darija Gašparović na 

rok do 5 mjeseci  

- nastavnik informatike na određeno 28 sati tjedno - Draženka Ladišić na rok do 

5 mjeseci 

- nastavnik matematike na određeno nepuno radno vrijeme - Damir Betlehem na 

rok do 5 mjeseci 



- spremačica na neodređeno nepuno radno vrijeme – Matea Potočki 

Školski odbor jednoglasno prihvaća predloženo. 

 

Ad. 3. Razno 

Ravnatelj prenosi odboru potrebu o otvaranju još jednoga posebnog razrednog odjela te kako 

je bio u ministarstvu zbog dobivanja suglasnosti pri zaposlenju novog stručnog suradnika 

edukacijskog rehabilitatora u novom razrednom odjelu.  

Ravnatelj prenosi kako za zaposlenje domara na puno radno vrijeme, prema odgovoru 

ministarstva na taj upit,  trebamo čekati novu fiskalnu godinu. 

Član odbora Ivan Bubić predlaže da se tajnica ubuduće poziva na iduće sjednice kao zapisničar, 

a ravnatelj i predsjednik govore kako će razgovarati s tajnicom o tome. 

 

 

Zapisnik sastavio: Ivan Bubić 

 

Predsjednik Školskog odbora: Igor Naglić, prof. 


